



# 香港中文大學醫務中心 物理治療中心

## CUHK Medical Clinic Physiotherapy Centre



地址 Address :

香港九龍尖沙咀河內道5號普基商業中心9樓902-903室  
Room 902-903, 9/F, Podium Plaza, 5 Hanoi Road,  
Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

服務時間 Service Hours :

星期一至五 上午九時至下午六時

星期六 上午九時至下午一時

Monday to Friday 09:00-18:00

Saturday 09:00-13:00

電話 Telephone : (852) 3946 6599

電郵 Email : [tstphysio@cuhkmc.hk](mailto:tstphysio@cuhkmc.hk)

網址 Website : [www.cuclinic.hk/zh-hant/services/tst\\_physio\\_centre](http://www.cuclinic.hk/zh-hant/services/tst_physio_centre)



本中心保留一切更改以上內容之權利，而不作另行通知。  
CUHK Medical Clinic - Physiotherapy Centre reserves the right to  
amend any information above without prior notice.

CUHKMC/CL/PHYSIO/INTRO/2021/10




香港中文大學醫務中心  
**CUHK**  
Medical Clinic  
物理治療中心  
Physiotherapy Centre

## 香港中文大學醫務中心 - 物理治療中心 CUHK Medical Clinic - Physiotherapy Centre

位於尖沙咀的香港中文大學醫務中心 - 物理治療中心，由經驗豐富的物理治療師主理，提供多元化的物理治療及復康治療服務，包括骨骼肌肉創傷及神經復康治療等。中心位處商業核心區，交通便利，於市區內提供一個設備齊全，而又與香港中文大學醫院一脈相承的復康中心，讓香港中文大學醫院的病人或其他有復康需要的人士，可獲得適切的復康支援及跟進。

The CUHK Medical Clinic - Physiotherapy Centre is conveniently located in Tsim Sha Tsui, the heart of the city. Managed by a professional team of physiotherapists, the Centre aims at providing a wide spectrum of physiotherapy interventions and rehabilitation services for clients with musculoskeletal conditions, neurological disorders, etc. The Centre is well equipped and closely connected to the CUHK Medical Centre (CUHKMC) and this ensures prompt follow-ups and adequate supports to clients.

### 服務 Services

中心提供多元化而且一站式的物理治療及復康治療服務，包括：

The Physiotherapy Centre offers one-stop and diverse physiotherapy and rehabilitation services, including:

骨骼肌肉復康   
Musculoskeletal rehabilitation

脊椎復康   
Spine rehabilitation

手部復康   
Hand rehabilitation

痛症處理   
Pain management

### 收費 Fees

物理治療服務 Physiotherapy Service	收費 (港幣) Fees (HKD)
首次評估 Initial Assessment	\$220
物理治療 (三個或少於三個治療項目) Physiotherapy (3 modalities or less)	\$740
<b>額外每個治療項目</b> Physiotherapy (Additional modality)	\$260
衝擊波治療 Extra-Corporeal Shockwave Therapy	\$600

### 設備及治療方案 Equipment and Treatment

中心配備先進齊全的器材，並會不斷完善及更新設備，確保我們能為有需要人士提供適切而具針對性的治療復康方案：

- 脊椎牽引
- 蠟療
- 衝擊波治療
- 復康運動鍛煉
- 超聲波治療

The Physiotherapy Centre is equipped with state-of-the-art equipment and will keep abreast of the latest developments. This ensures appropriate and individualised interventions to clients. Interventions include:

- Spinal Traction
- Wax Therapy
- Shockwave Therapy
- Exercise Training
- Ultrasound Therapy

